

真神之愛

The Love of the True God

「神愛我們的心，我們也**知道也信**。神就是愛；**住在**愛裡面的，就是**住在**神裡面，神也**住在**祂裡面。」

And we have **known** and **believed** the love that God has for us. God is love, and he who **abides** in love **abides** in God, and God in him.

約一 1 John 4: 16

「但**你是**叫我出母腹的；我在母懷裡，你就使我有倚靠的心。我自出母胎就被交在你手裡；從我母親生我，你就是我的神。」

But **You are** He who took Me out of the womb;
You made Me trust while on My mother's breasts.
I was cast upon You from birth.
From My mother's womb
You have been My God.

詩篇 Psalms 22:9-10

「雅各家，以色列家一切餘剩的要聽我言：你們自從生下，就蒙我**保抱**，自從出胎，便蒙我**懷攄**。」

Listen to Me, O house of Jacob,
And all the remnant of the house of Israel,
Who have been **upheld** by Me from birth,
Who have been **carried** from the womb:

以賽亞書 Isaiah 46:3

*知道祂的愛 Knowing His Love

1 給予 Giving

「神差他獨生子到世間來，使我們藉著他得生，神愛我們的心在此就顯了。」

In this the love of God was manifested toward us, that God has sent His only begotten Son into the world, that we might live through Him. 約一 1 John 4:9

2 主動 Initiating

「我們愛，因為神先愛我們」

We love Him because He first loved us.

約一 1John 4:19

***相信祂的愛 Believing His Love**

1 饒恕 Forgiving

「不是我們愛神，乃是神愛我們，差他的兒子為我們的罪作了挽回祭，這就是愛了。」

In this is love, not that we loved God, but that He loved us and sent His Son to be the propitiation for our sins.

約一 1 John 4:10

***相信祂的愛 Believing His Love**

2 無條件 Unconditional

「惟有基督在我們還作罪人的時候為我們死，神的愛就在此向我們顯明了。」

but God shows his love for us in that while we were still sinners, Christ died for us.

羅馬書 Romans 5:8

***住在祂的愛裡 Abiding in His Love**

1 生-孕育 Birth-Nurturing Life

「耶穌說：「我實實在在的告訴你，人若不是從水和聖靈生的，就不能進神的國。」

Jesus answered, 'Truly, truly, I say to you, unless one is born of water and the Spirit, he cannot enter the kingdom of God.'

約翰福音 John 3:5

「婦人生產的時候就憂愁，因為他的時候到了；既生了孩子，就不再記念那苦楚，因為歡喜世上生了一個人。」

When a woman is giving birth, she has sorrow because her hour has come, but when she has delivered the baby, she no longer remembers the anguish, for joy that a human being has been born into the world.

約翰福音 John 16:21

「我小子啊，我為你們再受生產之苦，直等到基督成形在你們心裡。」 My little children, for whom I labor in birth again until Christ is formed in you

加拉太書 Galatians 4:19

2 印記-明證 Seal- Clear Evidence

「聖靈與我們的心同證我們是神的兒女；」

The Spirit Himself bears witness with our spirit that we are children of God

羅馬書 Romans 8:16

「你們既聽見真理的道，就是那叫你們得救的福音，也信了基督，既然信他，就受了所應許的聖靈為印記。」

In him you also, when you heard the word of truth, the gospel of your salvation, and believed in him, were sealed with the promised Holy Spirit

以弗所書 Ephesians 1:13

「我在父親面前為孝子，在母親眼中為獨一的嬌兒。」

When I was a son with my father, tender, the only one in the sight of my mother 箴言 Proverbs 4:3

3 教導-孜孜不倦

Teaching-Diligent and Tireless

「但保惠師，就是父因我的名所要差來的聖靈，他要將一切的事指教你們，並且要叫你們想起我對你們所說的一切話。」

But the Helper, the Holy Spirit, whom the Father will send in My name, He will teach you all things, and bring to your remembrance all things that I said to you. 約翰福音 John 14:26

「耶和華遇見他在曠野荒涼野獸吼叫之地，就環繞他，看顧他，保護他，又如鷹攪動巢窩，在雛鷹以上兩翅搨展，接取雛鷹，背在兩翼之上。這樣，耶和華獨自引導他，並無外邦神與他同在。」

“He found him in a desert land, and in the howling waste of the wilderness; he encircled him, he cared for him, he kept him as the apple of his eye. Like an eagle that stirs up its nest, that flutters over its young, spreading out its wings, catching them, bearing them on its pinions

申命記 Deuteronomy 32:10-11

4 疼愛-撫養 Tender Love — Nurturing Care

「他使我躺臥在青草地上，領我在可安歇的水邊。」
He makes me lie down in green pastures. He
leads me beside still waters 詩篇 Psalm 23:2

「我的心平穩安靜，好像斷過奶的孩子在他母親的懷中；我的心在我裡面真像斷過奶的孩子。」
Surely I have calmed and quieted my soul, Like a
weaned child with his mother; Like a weaned child
is my soul within me. 詩篇 Psalm 131:2

「只在你們中間存心溫柔，如同母親乳養自己的孩子。我們既是這樣愛你們，不但願意將神的福音給你們，連自己的性命也願意給你們，因你們是我們所疼愛的。」

But we were gentle among you, just as a nursing mother cherishes her own children. So, affectionately longing for you, we were well pleased to impart to you not only the gospel of God, but also our own lives, because you had become dear to us.

帖撒羅尼迦前書 1 Thessalonians 2:7-8

5 犧牲-劬勞 Sacrifice-Labor

「正如人子來，不是要受人的服事，乃是要服事人，並且要捨命，作多人的贖價。」

just as the Son of Man did not come to be served, but to serve, and to give His life a ransom for many 馬太福音 Matthew 20:28

「她覺得所經營的有利；她的燈終夜不滅。」

She perceives that her merchandise is profitable. Her lamp does not go out at night.
箴言 Proverbs 31:18

6 永遠 Everlasting

「古時耶和華向以色列（原文作我）顯現，說：我以永遠的愛愛你，因此我以慈愛吸引你。」 The LORD appeared to him from far away, saying: 'Yes, I have loved you with an everlasting love; Therefore with lovingkindness I have drawn you 耶利米書 Jeremiah 31:3

「雖然神有靈的餘力能造多人，他不是單造一人嗎？為何只造一人呢？乃是他願人得虔誠的後裔。所以當謹守你們的心，誰也不可以詭詐待幼年所娶的妻。」

But did He not make them one, Having a remnant of the Spirit? And why one? He seeks godly offspring. Therefore take heed to your spirit, And let none deal treacherously with the wife of his youth 瑪拉基書 Malachi 2:15

結論 Conclusion

「我一生一世必有恩惠慈愛隨著我；我且要住在耶和華的殿中，直到永遠。」

Surely goodness and mercy shall follow me,
All the days of my life; And I will dwell in
the house of the LORD, Forever.

詩篇 Psalm 23:6